
Zápisnica č. : 05-09-2021
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 07.09.2021
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 9.30 hod.
Ukončenie : 11.40 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní :  Dušan Jurčo – dozorná rada

     Ing. Štefan Čajka – OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
      

Overovatelia zápisnice :  Ing. Ján Záborský
     Ján Chomo

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Snímkovanie územia
3.Nájomné zmluvy
4.Žiadosť SSE
5.SPF 
6.Cesty
7.Žiadosť P. Cheban a G. Urbancová
8.Novela zákona o ochrane prírody
9.Informácie
10.Urbársky guláš

Závery rokovania k     bodom programu 
k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba dreva k dnešnému dňu je 1132,79 m³ dreva 
 Predalo sa  1131,20 m³ dreva, 1,59 m³ je vlastná spotreba
 Nastal nárast cien za drevo na trhu, ale idú znova dole
 V uplynulých 2 mesiacoch sa objavili sucháre, ťažíme ich piebežne 
 Prebieha II. vyžínanie
 Plánujeme zalesňovanie, uhadzovanie haluziny, prerezávky, náter proti zveri
 Dňa 19.08.  prebehla  kontrola  na  lesnú  škôlku  z Národného  lesníckeho  centra  bez

nedostatkov
 Prebieha pletie záhonov v lesnej škôlke
 Dňa 28.10. ma čaká on-line školenie na odborne spôsobilú osobu na prácu s lesným

reprodukčným materiálom
 Dňa  23.07.  bola  podaná  žiadosť  na  výrub  drevín  na  Okresný  úrad  životného

prostredia, na výrub je pripravených 166 ks suchárov
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k bodu 2 Snímkovanie územia
 Dali sme snímkovať územie v NPR Suchá dolina za účelom zistenia prírastku plôch

napadnutých podkôrnikom pre uplatnenie majetkovej ujmy 
 Je pripravená žiadosť v sume cca 775 000,00 EUR

k bodu 3 Nájomné zmluvy
Ing. Hollý informoval o podpísaných nájomných zmluvách

 Máme podpísané nájomné zmluvy s Agroturist Ján Jaňák a Agro-Rácio s.r.o.
 K dnešnému dňu nie je uzatvorená zmluva s PD Kvačany, stále sa na nej pracuje

k bodu 4 Žiadosť SSE
Ing. Hollý informoval 

 Žiadosť sa týka   pozemku KN-C 2095/3 k.ú. Liptovský Trnovec,  kde chcú položiť
káble 

 Odpísal  som  im,  že  žiadame  o zriadenie  vecného  bremena,  vypracovanie  zmluvy
a zaplatenie vecného bremena

 Zatiaľ sa neozvali

k bodu 5 SPF
Ing. Hollý informoval o vyplatení dividend pre SPF

 Nárokujú si vyplatiť viac za predošlé roky
P. Vozárik – v novej žiadosti sa už SPF nebude odpočítavať

k bodu 6 Cesty
Ing. Hollý informoval 

 Po dažďoch je problém s novou cestou
 Objednal som odrážky do cesty

k bodu 7 Žiadosť  P. Cheban a G. Urbancová
Ing. Hollý informoval o žiadosti P. Chebana a G. Urbancovej
Uznesenie:
Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých  urbarialistov  v Liptovskom  Trnovci  súhlasí
so žiadosťou P. Chebana a G. Urbancovej.
Hlasovanie :
za : 0 proti : 0 zdržal sa : 7
Odôvodnenie:
Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých  urbarialistov  v Liptovskom  Trnovci  pokladá
tento pozemok za strategicky dôležitý pre budúci prístup na ďalšie priľahlé pozemky.

 
k bodu 8 Novela zákona o ochrane prírody
P. Vozárik informoval

 Zúčastnili sme sa na proteste
 Bolo to na dobrej úrovni
 Politik a ochranári medzi ľudí neprišli vyjadriť svoj názor

Ing. Hollý
 Bolo tam niekoľko poslancov NR
 Riešením problému by bolo dokončenie zonácie
 Pýtal som sa p. Budaja na dokončenie zonácie, neodpovedal
 P. Budaj sa vyjadril, že chceme všetky veci riešiť naraz
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 Vo štvrtok o 15.30 bude ďalšie stretnutie v Banskej Bystrici
 Včera sme boli v Liptovskej Sielnici a rozhodli sa ísť na ŠOP a opýtať sa na zonáciu

 k bodu 9 Informácie
P. Vozárik – PZ Ostrô už vybudovalo kafilérnu jamu

K bodu 10 Urbársky guláš
Ing. Hollý navrhol konanie urbárskeho gulášu.
Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva  bývalých urbarialistov  v Liptovskom Trnovci  schvaľuje
konanie urbárskeho gulášu na deň 14.09.2021 na náklady PSBU. Na guláš budú prizvaní aj
bývalí  členovia  výboru  a dozornej  rady  PSBU,  zamestnanci  PSBU  a tí,  s ktorými  urbár
spolupracuje.
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Overovatelia :  Ing. Ján Záborský 
                        Ján Chomo

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                              –––––––––––––––
               Ing. Ľubomír Hollý
                     predseda PS 
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